

**交通及物流業**  
Transport and Logistics



**銅獎**  
Bronze Award

承信興家 **60**<sup>th</sup> Anniversary  
信興集團  
SHUN HING GROUP

**信興物流有限公司**  
Shun Hing Logistics Co., Ltd.

信興物流秉承集團理念：承信興家，不單視香港為一個國際大都會，亦視香港為一個可以讓人人安居樂業的美好家園。推動環保，我們不遺餘力，上下齊心，為香港環境出一分力。

Adhering to the mission of our group, Shun Hing Logistics promotes a mutual trust community. We regard Hong Kong not only as a metropolitan city, but also a pleasant home for every person to work and live. We spare no efforts in contributing to a greener Hong Kong.



信興物流現時擁有三部環保混合動力車，提供送貨服務。  
Shun Hing Logistics owns three eco-hybrid trucks to provide delivery service.



舉辦「綠色安全駕駛講座」，提高司機的環保意識，以節省使用燃油。  
"Green and Safety Driving Seminar" was held to improve drivers' awareness of environmental protection, which helped reduce the fuel consumption.



舉辦「辦公室綠化力量種植比賽」，提高同事對栽種植物的興趣及綠化辦公室。  
"Green Office Planting Competition" was held to raise staffs' interest in planting and to create a green office.



倉庫及寫字樓陸續將T8光管更換為T5光管。  
T8 light tubes were replaced by T5 light tubes in the warehouse and office in phases.